

FERA COLLECTION

blomus



FERA – SUBTLE BY DESIGN

Some furniture is more than just practical companions – it creates atmosphere, tranquility, and structure. Our FERA collection embodies precisely this feeling: a harmonious interplay of clear design language, high-quality materials, and timeless design that lends character and lightness to any room. Made of powder-coated steel with a matte, finely textured surface, FERA impresses with a modern, minimalist appearance that is both warm and durable.

The collection includes a sideboard, side tables in two sizes, a living room table, a functional side table, and a pedestal – each piece designed to harmonize form and function. Available in modern colors, FERA fits effortlessly into any living concept – clear, minimalist, yet inviting. A collection that shows that design doesn't have to be loud to make an impression.

FERA – DEZENT IM DESIGN

Es gibt Möbel, die mehr sind als nur praktische Begleiter – sie schaffen Atmosphäre, Ruhe und Struktur. Unsere FERA Kollektion verkörpert genau dieses Gefühl: ein harmonisches Zusammenspiel von klarer Formensprache, hochwertigen Materialien und zeitlosem Design, das jedem Raum Charakter und Leichtigkeit verleiht. Gefertigt aus pulverbeschichtetem Stahl mit einer matten, fein aufgerauten Oberfläche, überzeugt FERA durch ein modernes, minimalistisches Erscheinungsbild, das zugleich warm und beständig wirkt.

Die Kollektion umfasst ein Sideboard, Beistelltische in zwei Größen, einen Wohnzimmertisch, einen Beistelltisch mit Funktion sowie ein Podest – jedes Stück gestaltet, um Form und Funktion in Einklang zu bringen. Erhältlich in modernen Farben, fügt sich FERA mühelos in jedes Wohnkonzept ein – klar, reduziert und dennoch einladend. Eine Kollektion, die zeigt, dass Design nicht laut sein muss, um Eindruck zu hinterlassen.

FERA 63234

Set of 2 Side Tables | Set 2 Beistelltische
Dimensions H 40 cm, B 50 cm, T 40 cm
H 45 cm, B 60 cm, T 50 cm
Materials Sb
Colour White
Features Size: L

NEW



63234
White



63233
Mourning Dove



63231
Steel Gray



63230
Black



63232
Nomad

FERA 66198

Set of 2 Side Tables | Set 2 Beistelltische
Dimensions H 35 cm, B 35 cm, T 35 cm
H 40 cm, B 40 cm, T 40 cm
Materials Sb
Colour White
Features Size: M



66198
White



65989
Mourning Dove



65985
Steel Gray



65750
Black



65987
Nomad



63228 - NEW
Port



Pallet delivery only. Nur Palettenversand.

FERA 66007

Coffee Table | Couchtisch
Dimensions H 45 cm, B 90 cm, T 50 cm
Materials Sb
Colour Black



FERA 63226
Pedestal | Podest
Dimensions H 80 cm, B 35 cm, T 35 cm
Materials Sb
Colour White



63226
White



63224
Mourning Dove



63223
Steel Gray



63222
Black



63225
Nomad



FERA 66200
Console Table | Sideboard
Dimensions H 80 cm, B 85 cm, T 35 cm
Materials Sb
Colour White



66200
White



65990
Mourning Dove



65986
Steel Gray



65751
Black



65988
Nomad



FERA 66199
Side Table | Beistelltisch
Dimensions H 58 cm, B 50 cm, T 25 cm
Materials Sb
Colour White



66199
White



66013
Mourning Dove



66014
Steel Gray



66011
Black



66012
Nomad



Pallet delivery only. Nur Palettenversand.

RUN BY FAMILY
DRIVEN BY PASSION

blomus